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Besluitenverslag over de vergadering van 

dinsdag 17 mei 2022 
 

Aanwezig: Fysiek:  

Frans Schotte (voorzitter), Dries Buyse, Arthur Cambier, Bart De Cokere, Herwig De 

Coninck, Marleen De Smet, Annemie Drieskens, Luc Goossens, Christian Lagrange, Rita 

Lambregts, Jef Mannaerts, Tanja Nuelant, Dirk Reinquin, Wouter Sysmans, Gert 

Vanderheyden, Joost Vermeersch, Jeroen Sleurs (algemeen directeur), Paolo De 

Francesco (verslaggever) 

Jeroen de Meij en An Troch (bij het agendapunt 2 – ledenwerving, evaluatie 2022 en 

planning 2023)  

Cris Peeters (bij het agendapunt 5 – ICT-projecten). 

Online: Lieven Goethals, Mia Pollet, Linda Tandt. 

Verontschuldigd: Jessica Bonneux, Marinus Van Rooij 

 

1. Goedkeuring verslag en besluitenverslag raad van bestuur van 19 

april  

De algemeen voorzitter opent de vergadering. Zoals overeengekomen op de laatste bijeenkomst is dit geen 

hybride, maar een fysieke vergadering. Enkele bestuurders lieten wegen echt niet aanwezig te kunnen zijn 

en vroegen om eventueel toch online te kunnen volgen. De voorzitter heeft dat toegestaan maar met de 

afspraak dat ze enkel volgen en niet tussenkomen of mee beslissen aangezien werd overeengekomen dat 

dit dus een louter fysieke vergadering was. De voorzitter stelt vervolgens een wijziging van de dagorde 

voor. De raad gaat hiermee akkoord. Het verslag en het besluitenverslag worden zonder opmerkingen 

goedgekeurd. Verder beslist de raad om in september en november de volgende live vergaderingen te 

houden. 

2. Ledenwerving – evaluatie 2022 en planning 2023 

Presentatie in bijlage. (Jeroen de Meij en An Troch, Marketing & Communicatie). 

In het eerste deel van de voorstelling wordt er stilgestaan bij de resultaten van de hernieuwing 2022 en de 

prospectie. 

In het tweede deel van de presentatie wordt de planning van de ledencampagne 2023 overlopen.  

De raad van bestuurd keurt de planning voor de ledencampagne 2023 goed en neemt akte van 

onderstaande aandachtspunten: 

http://www.gezinsbond.be/
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• domiciliëring: 

− inzetten op betaling via domiciliëring tijdens CIB1 

− lidgeld voor betaling via een domiciliëring is € 3 goedkoper (€ 45  € 42) 

− voorwaarde – nieuwe CRM 

• ledenwerving door vrijwilligers 

− ondersteuning van vrijwilligers door uitwerken aanbod gelijklopend met campagne 

− CIB 1 en CIB2 – beschikbaar stellen van promopakket dat vrijwilligers kunnen gebruiken op 

activiteiten 

− CIB3 – persoonlijke aanspreking door vrijwilliger. Automatisering personalisatie van de 

afdelingsbrief door Symeta. 

De samenwerking met het Agentschap Opgroeien is voorzien voor september 2022 en heeft bijgevolg nog 

geen invloed op de aanspreking van de projecten. 

3.  ICT – projecten: stand van zaken 

Presentatie in bijlage (Cris Peeters, diensthoofd ICT). 

Cris Peeters overloopt de stand van zaken bij de twee belangrijkste ICT – projecten, zijnde de ontwikkeling 

van een nieuwe CRM en de ontwikkeling van de gezinsbondapp. 

In het project ‘CRM’ werd er goede vooruitgang gemaakt maar er is twijfel over de ‘go live’ datum. De 

projectdoelstelling was kwartaal 2 maar dit zal niet gehaald worden en er wordt nu gemikt op oktober. 

Inzake de ontwikkeling van de Gezinsbondapp is er, door de verwevenheid met de ontwikkeling van de 

CRM, mogelijks ook sprake van een vertraging, maar daar ligt de prioriteit sowieso eerst op KOD. Verdere 

evoluties van de app (1.1., 1.2 enz.) zullen dan geleidelijk aan doorontwikkeld worden. 

De andere, kleinere, ICT-projecten lopen op schema. 

Budgettair blijven we binnen de begrote krijtlijnen maar we naderen de grenzen. 

De raad van bestuur neemt akte van het vooruitgangsrapport inzake de ICT – projecten. 

4. Gezinspolitiek 

Nota’s in bijlage. 

Gezinspolitiek secretaris Tanja Nuelant overloopt de meegestuurde nota’s. 

a. Gezinspolitiek in beeld 

Er werden hierover geen vragen genoteerd. De raad neemt akte van de gezinspolitieke activiteiten uit 

de voorbije periode. 

b. Standpunt Gezinsbond andere organisatie schooljaar 

De raad van bestuur keurt dit standpunt goed en volgt de studiedienst in zijn advies om, zoals 

afgesproken, ons standpunt pas publiek te maken (pers, artikel De Bond, Goedgezind, bevoegde 

ministers) bij het verschijnen van het VLOR-advies (voorzien 23 juni 2022). Veel voorstellen zijn 

actiepunten die worden meegenomen in dossiers waar de samenwerking tussen onderwijs, welzijn en 
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andere domeinen aanbod komen (projecten Doorgaande Lijn, Vroeg en Nabij, Actieplan Schooluitval, 

Buurtgerichte Netwerken, Buitenschoolse Opvang en Activiteiten, Zomerscholen, …). 

c. Kwaliteitsalliantie leermiddelen 

Het rapport met indicatoren en engagementen werd door alle deelnemers van de werkgroep 

goedgekeurd. De raad van bestuur gaat akkoord met de toetreding om in opvolging van de 

verkennende werkgroep ook toe te treden tot de structurele kwaliteitsalliantie leermiddelen. Dit is een 

ideale gelegenheid om vragen, knelpunten of klachten van ouders over toegankelijkheid en kwaliteit 

van leermiddelen te signaleren en bij te dragen tot aanpassingen en verbeteringen. 

d. Elektronische dienstencheques 

De raad van bestuur volgt de aanbevelingen vanuit de studiedienst: 

• Gezinsbond vraagt het behoud van een volwaardig papieren alternatief 

• het voorgestelde alternatief, nl. communicatie via sms is voor de Gezinsbond geen volwaardig 

alternatief voor de papieren drager. 

• de Gezinsbond pleit om te blijven zoeken naar alternatieve systemen 

• de Gezinsbond pleit voor een actief E-inclusie beleid als flankerende maatregel bij het digitaal 

radicaal beleid ook in het dienstenchequesysteem. 

• de Gezinsbond vreest voor een toename van zwart werk. 

e. Analyserapport – een bevraging n.a.v. de Dag van het Gezin 

De voorzitter wenst iedereen die heeft bijgedragen aan de succesvolle Dag van het Gezin te feliciteren. 

De leden van de raad van bestuur treden hem hierin bij. 

 

5. Lidmaatschap nieuwe vrijwilligers 

Het voorstel van de stuurgroep SCW-vrijwilligers dat nieuwe vrijwilligers die nog geen lid zijn, net zoals bij 

de geboorte, samenwonen, … ook een gratis proeflidmaatschap kunnen aanvragen op voorwaarde dat ze 

er voordien nog geen gebruik van maakten, wordt door de raad van bestuur goedgekeurd. 

Deze nieuwe regeling gaat in vanaf september 2022. 

6. AFYA – actieplan inschrijvingen 

Mondelinge toelichting. 

N.a.v. van het minder aantal inschrijvingen (in vergelijking met vorig jaar) in de jeugdkampen werd er een 

actieplan uitgewerkt. Voor de subsidiering is het immers van belang dat het aantal kampuren gehaald 

wordt. Niet alleen wordt er een campagne gestart op de sociale media maar is er eveneens een concrete 

vraag aan de afdelingen om 1 kwetsbaar kind te sponseren om op kamp te gaan (kostprijs 250 – 300 

euro). De raad van bestuur is hiermee akkoord. 
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7. Mededelingen 

a. Projecten SCW 

Nota in bijlage. 

Het team Gezinsondersteuning diende bij de Vlaamse Overheid twee nieuwe projecten in, die 

ondertussen werden goedgekeurd. In 2022 en 2023 wordt vanuit de Gezinsbond ingezet op e-inclusie 

en LGBTQ+. 

Daarnaast is Gezinsbond ook partner in een project van het Kenniscentrum Gezinswetenschappen 

rond gedeeld ouderschap: 

• project ‘alle ouder digitaal vaardig’ 

• project ‘alle liefs voor M/V/X’ 

• Gezinsbond partner in project gedeeld ouderschap 

b. Personeelsmededelingen 

Nota in bijlage. 

c. Verslag over de ondernemingsraad d.d. 10 maart 2022 

Nota in bijlage 

d. Mevr. Drieskens maakt melding van de campagne van COFACE om de zorgkloof 

in het gezin te dichten. 

8. Rondvraag 

− Een bestuurslid vraagt of de documenten voor de RvB vroeger (of op het moment dat ze klaar zijn) 

kunnen bezorgd worden. De algemeen voorzitter antwoordt dat het een slecht idee is om de 

verzendingsdatum te wijzigen aangezien dat interne deadlines ervan afhangen. Er zal worden 

toegezien op het aantal pagina’s en er zal voor een samenvatting gezorgd worden. 

− Een bestuurslid stelt vast dat er toch veel leden van de algemene vergadering (AV) afwezig waren en 

vraagt naar een reactie hierop. De algemeen voorzitter en directeur stellen dat dit net de reden is 

waarom we het aantal leden van de AV in het nieuwe bestuursreglement gewijzigd hebben. 

− De volgende zomerontmoeting van de raad van bestuur wordt vastgelegd op 20 augustus. 

− De volgende vergadering zal digitaal plaatsvinden op 5 juli. 


